
Geachte Gemeenteraad en Raadsleden, 
  
Hierbij willen wij als bewoners van de Gerrit van Durenstraat bezwaar aantekenen tegen de 
Gebiedsvisie Campus Heijendaal en met name de daaruit voortvloeiende parkeerproblematiek 
die kan leiden tot invoering van betaald parkeren in onze wijk. 
  
Als de gebiedsvisie leidt tot parkeerproblemen in de omliggende wijken dan is die visie niet in 
orde. Het gaat om verkeersoverlast ten gevolge van de activiteiten van universiteit, HAN en 
ziekenhuis op de campus en die dient op de campus te worden opgelost. Medewerkers en 
bezoekers wijken uit naar de omringende wijken vanwege de hoge parkeertarieven en gebrek 
aan parkeerplaatsen.  
  
Door aanleg van ondergrondse parkeergarages en lagere tarieven kan dit probleem worden 
opgelost, zonder overlast of kosten voor de buurt. Op verschillende plekken op de campus is 
daar ruimte voor. Boven die parkeergarages is dan ruimte voor een mooie groene campus. Dit 
vereist meer investeringen van de campusorganisaties dan in het huidige plan is voorzien, maar 
de kosten komen dan wel bij degenen die het probleem veroorzaken.  
  
We verzoeken u daarom het plan zodanig bij te laten stellen dat alle parkeerproblemen op de 
campus zelf worden opgelost en geen betaald parkeren in omliggende wijken nodig is. 
  
Onze Gerrit van Durenstraat is één van de mooiste straten van Nijmegen (zie bijgesloten foto). 
De straat is in 1960 als een stedenbouwkundige vernieuwing volgens Amerikaanse architectuur 
ontworpen.  Het zou vreselijk jammer zijn als de unieke aanblik van onze straat vanwege 
parkeerproblematiek verloren zou gaan.  
  
Mocht ondanks ons bezwaarschrift toch besloten worden tot betaald parkeren in onze wijk en 
straat, dan verzoeken wij u om dit in overleg met de bewoners zodanig te doen dat specifieke 
karakter van onze straat bewaard kan blijven. 
  
We zien uit naar uw reactie op onze verzoeken. 
Bewoners van de Gerrit van Durenstraat 
  
P.S. In de Gelderlander stond een artikel over betaald parkeren als gemeentelijke melkkoe. Het 
zou zeer betreurenswaardig zijn als dit hier een rol zou spelen. 
  
  
  
 


